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ABOUT US / 简介


RCT于1993年开始于新西兰，经过多年发展已经成为一家多元化的规划设计国际机构，  专业致力于景观、旅游、环境和城市建设的国际化规划设计机构，集规划、设计、工程监理和投资运营于一身，成功完成了新西兰、澳大利亚和汤加王国等大洋洲国家的许多建设项目，多次荣获政府和专业领域的奖项和殊荣。 

Based in NEW ZEALAND, RCT started acting as a  private company in 1993. Developing as an international institute, we offer  services in core areas practice: Landscape Design, Architectural Design, Urban Planning  Design, Tourism & Environment development Consultation and Built Asset  Consultation. RCT had successfully completed various projects in Oceania countries  including NEW ZEALAND, AUSTRALIA, and KINGDOM OF TONGA etc. RCT also won  numerous of awards and honors from government and professional fields.


奥缌帝（上海）景观建筑设计有限公司是新西兰RCT规划设计国际机构驻中国上海公司。 

  RCT  （shanghai） Landscape  & architectural design Team  is an RCT (NEW ZEALAND)  based multi-disciplinary architectural company servicing the local and international  markets, with head office within NEW  ZEALAND, and internationally a shanghai office. 


RCT其主旨是以不断寻求突破、并力求在设计中解决好实际中存在的问题，处理景观与建筑物、城市、地区和人们生活的关系，创造出切实可行的、人性化的设计方案，从而改观并提升地块价值，创造可持续性的生态空间。 

  RCT believes “seek & breakthrough”, we  treat each project as a “live in space”, give solutions for the relationship  between landscape, buildings, urban cities and people’s living space ; RCT  approaches creating practical and friendly design to improve the land value and  make sustainable & ecological space.


RCT与知名设计院建立了长期合作伙伴关系，我们拥有建筑工程设计、风景园林工程设计、室内装饰工程设计等各项专业资质。 

RCT collaborates with  some of foremost design talents from China & overseas to support projects  located in China.








SERVICE / 服务


  	景观设计
		建筑设计
		室内设计

			
	LANDSCAPE

      DESIGN	ARCHITECTURE

      DESIGN	INTERIOR

      DESIGN
			
	景观设计：公园、校园、广场、住宅、商业中心、桥梁等

      Landscape design:park,campus,square,

      residential,commercial center,Bridges,etc
	建筑设计：公共建筑、住宅社区、商业中心、私家别墅等

      Architectural design:public buildings,residential community,commercial centers,private villas,etc
	室内设计：商业空间、办公空间、餐厅店面、家居装修等

      Interior design:commercial space,office space,retails,restaurant,household decoration,etc

			
	宣传册下载	宣传册下载	宣传册下载



  


PROJECTS / 项目
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CONTACT / 联络


  联络咨询

    奥缌帝（上海）景观建筑设计有限公司 

    中国-上海     邮编：201101

    上海吴中路1100号天弘商务大楼304室 

    电话：86-21-64658560

    邮箱：chinarct@hotmail.com

    QQ：190611161

    

    http:// www.chinarct.com
  Contact consulting 

    RCT （shanghai） Landscape architecture design co.,  LTD

   Shanghai - China    Zip code: 201101

    R 304 Tianhong Commerce Building, NO 1100 Wuzhong  Road,Shanghai

    Tel：86-21-64658560

    E-mai: chinarct@hotmail.com 

    QQ: 190611161
http://  www.chinarct.com
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